
Verslag 6de vergadering Gebiedstafel 
Windpark Midden-Betuwe 
 
 

project Gebiedstafel Windpark Midden-Betuwe 
datum  7 juni 2021 
plaats Microsoft Teams,  

aanwezig Arjan Brons (AB), Gerlach Velthoven (GV), 
Gerlo Hobbenschot (GH), Gert-Jan van 
Ingen (GI), Henk in ’t Hout (HH), Bob 
Leijdes (BL), Eric Kiers (EK), Rijk Doeze 
Jager (RD), Jan Versteeg (JV), Jaco van 
de Werfhorst (JW), Bertus Vooijs (BV), 
Ruud Hoogendoorn (RH), Lauran Cornax 
(LC), Wim van Beuzekom (WB) 

afwezig Jarco Hooimeijer (JH) Ruud Hoogendoorn 
(RH) 

bijlagen - 
 
 
 
a. Opening door voorzitter 
Voorzitter Gert-Jan van Ingen opent om 20:04 uur de vergadering.  
 
b. Vaststellen verslag vijfde bijeenkomst 10 mei 
Het verslag wordt, met enkele aanvullingen, door de vergadering vastgesteld.  
 
c. Bepalen voorkeursalternatief Windpark Midden-Betuwe 
Gerlach Velthoven (GV) geeft aan dat er nog veel vragen leven bij diverse 
belanghebbenden. Voor direct-omwonenden is een bijeenkomst geweest op 2 juni. Het 
Bewonersplatform was de initiatiefnemer van deze bijeenkomst. GV presenteert de route 
naar een gedragen advies voor het voorkeursalternatief. De onderliggende presentatie 
wordt met het verslag van deze vergadering gedeeld. 
In het traject om tot een voorkeursalternatief te komen, zal aan Bosch&vanRijn worden 
gevraagd om een conceptvoorstel te schrijven waar de Gebiedstafel op kan reageren. Het 
gesprek moet gaan over het feit of alle feiten op tafel liggen zodat partijen een oordeel 
kunnen vormen over het voorkeursalternatief.  
Gert-Jan van Ingen (GI) stelt voor dat de komende maand (juni) een aantal extra 
bijeenkomsten/gesprekken wordt georganiseerd zodat in samenspraak informatie wordt 
gedeeld. Eric Kiers en Jaco van de Werfhorst koppelen terug met het Bewonersplatform 
welke informatiebehoefte er is. Eric Kiers geeft aan dat de rationele argumenten van 
initiatiefnemers lastig te matchen zijn met de emoties die bij omwonenden leven. 
 
Henk in ’t Hout en Gerlach Velthoven geven een toelichting op de financiële aspecten die 
gekoppeld zijn aan de ontwikkeling van Windpark Midden-Betuwe. Dit onderdeel staat ook 
in bovengenoemde presentatie die met het verslag wordt gedeeld. In deze toelichting blijkt 



dat het geprognotiseerde projectrendement voor de alternatieven in de zuidelijke lijn boven 
de vier procent ligt. In de noordelijke lijn is het best berekende rendement 3,98%. Gerlach 
Velthoven geeft aan dat het om indicatieve cijfers gaat: naarmate het project vordert 
worden de cijfers die in het model worden gebruik steeds preciezer.  
 
Henk in ’t Hout maakt melding van het feit dat de meest westelijke molenpositie in de 
zuidelijke lijn niet door de initiatiefnemers ontwikkeld zal worden. Deze positie zou na 
realisatie voor te veel overlast zorgen richting Dodewaard.  
 
Qua vervolgstappen vragen de initiatiefnemers welke informatie op dit moment nog wordt 
gemist? Jaco van de Werfhorst geeft aan dat die vraag wordt teruggelegd bij het 
Bewonersplatform. Gerlach Velthoven vraagt (nogmaals) aan de deelnemers van de 
Gebiedstafel om aan te geven welke informatie nog wordt gemist.  
 
d. WVTTK / Rondvraag 
Arjan Brons geeft aan dat hij in de krant gelezen heeft dat er sprake kan zijn van een 
Provinciaal Inpassingsplan voor het windpark wanneer de gemeenteraden niet akkoord zijn 
met de noodzakelijke aanvraag voor wijziging bestemmingsplan en de 
omgevingsvergunning? Hij verontschuldigt zich voor het geval deelnemers aan de 
Gebiedstafel deze opmerking ervaren als oneigenlijke druk op het proces.  
 
Henk in ’t Hout vraagt of de Gebiedstafel de door hem gepresenteerde voorkeursvariant 
voor de zuidelijke lijn kan omarmen?  
Gert-Jan van Ingen geeft aan dat een antwoord op deze vraag in deze vergadering niet 
aan de orde is. 
 
Rijk Doeze Jager meldt dat de VVD-fractie in Overbetuwe een nieuwsbrief heeft 
gepubliceerd met een aantal opmerkingen over het windpark. Rijk stuurt deze nieuwsbrief 
ter kennisname naar de Gebiedstafel.  
 
Gerlo Hobbenschot meldt dat er lokaal een energiecoöperatie wordt opgericht. Er lopen 
gesprekken met de wethouders in beide betrokken gemeenten en er wordt gezocht naar 
versterking voor het bestuur. 
 
Afspraken: 
 
nr. onderwerp wie tijd status 
01     
02     
03     

 
Volgende vergadering: maandag 19 juli om 20.00 uur (fysieke bijeenkomst) in de raadszaal 
van het gemeentehuis van Neder-Betuwe. Het adres is: Burgemeester Lodderstraat 20, 
4043 KM Opheusden. 


